








入学申请表格
APPLICATION FORM
本科学位课程
BACHELOR’S DEGREE PRGRAM





申请人(中文/英文) 姓 名
2 寸近照


2”photograph

[bookmark: V09.01.01.APF]Applicant’s Name (Chinese/English)






申请编号Application No.

                     （由校方填写）
注：此表格中所填写的学生资料仅作为课程申请使用并将予以保密。Note: Students’ particulars are solely for the purposes of completing course submission and will be kept strictly confidential.
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No.13 Meillin North Road, Mei Zhu Hotel,Hangzhou
Tel: +86 17280193981 
E-mail: hospitality@chtschool.com
                          浙江省杭州市梅家坞3号





Note 注意事项
Please read our brochure before filling in this form. Applications must be based on true facts. We reserve the right to disqualify the applicant on failure to do so. If you need to check on your application status, please quote your Application No. (Your Application No. will be stated in the Letter of Acceptance)
在填写申请表之前，请先阅读本院的招生简章，任何不按要求如实填写资料的申请者，学院将不接受其申    请。如果您想了解您的申请情况，请提供您的申请编号以便查询(申请编号在您的录取通知书上已标明)。
* Declaration: I understand and agree to the standard student contract conditions for the application for a student pass and hereby declare that all information supplied is true without any deliberate omission. I have read the brochure and standard student contract and have understood the course structure, course requisites/pre-requisites, application procedure and fee payment details. If my application is approved, I will complete the said course of the school, and will comply with the rules and regulations of the school, the standard student contract.
本人在此郑重声明：我已阅读本院招生简章和标准合约。我对课程结构和要求、申请程序、收费细节等相关信息已经了解。我理解并同意标准合约中的所有条款。我对以下所填写的有关资料和所提供文件的真实性负责。如果申请得到批准，我在学习期间将遵守学院的有关规定以及标准合约条款。

Signature of Applicant 学生签名 	Date 日期   	
一、 Course Selection 课程选择
	
Degree Courses  学位课程—   Haaga-Helia University of Applied Science 
哈格哈里亚应用科学大学


	· Degree Programme in International Business, Bachelor of Hospitality Management
国际商务学士学位课程

· Degree Programme in Business Information Technology, Bachelor of Business Administration
商务信息技术学士学位课程

· Degree Programme in Business Service Solutions and Languages, Bachelor of Business Administration
商务服务解决方案与语言学士学位课程

· Degree Programme in Aviation Business, Bachelor of Business Administration
     航空商务学士学位课程

· Degree Programme in Hospitality, Tourism and Experience Management, Bachelor of Business Administration
    体验管理、服务管理、旅游管理学士学位课程

· Degree Programme in Tourism and Event Management, Bachelor of Business Administration
    旅游与会展管理学士学位课程

· Degree Programme in Sports Coaching and Management, Bachelor of Business Administration
    体育教练与管理学士学位课程




	Application Fee 考务费

	
银行汇款：

账户：中芬（杭州）酒店管理有限公司
账号：33220188000069241
开户银行：江苏银行杭州拱墅小微企业专营支行
附加信息及用途：CHT芬兰本科学位课程-姓名
	
支付宝

账号：17280193981
附加信息及用途：CHT芬兰本科学位课程-姓名

	· Yes
	· No
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二、 Personal Particulars 个人资料
	(Please fill in both English and Chinese中英文填写)
	Personal Information个人信息




		[bookmark: Texto2]Last Name姓: 

	First name名:          

	[bookmark: Texto3]E-mail 邮箱: 

	Gender性别： 

	Date of Birth (Month/Day/Year)出生年月日：


	Place of Birth出生地:
                        

	Nationality国籍: 

	Passport Number 护照号：

	Skype账号：                          
         
	Mobile phone手机号:

	WeChat微信号：

	



	Home Information家庭信息

	Home    Address  Home address家庭详细地址：


	Contact person联系人姓名： 

	phone number联系电话，请填写手机和固定电话：



三、Academic Qualifications学历资格
Copy of certificates should be attached 请附上学历复印件
List in reverse chronological order 由最近学历列写
	Institution Name
院校名称
	Level of Award
(e.g. high school ,etc)
学衔程度
（例如：高中等）
	Month & Year of Award
毕业年/月

	

	
	

	

	
	

	

	
	



四、English Proficiency and Other Overseas and Professional Exams 英语及其他海外及专业考试
	
	Total Score
总成绩
	Year of Attempt
考取年份

	Test of English as a Foreign Language (TOEFL) 托福
	
	

	International English Language Testing System (IELTS) 雅思
	
	

	Others 其他：
	
	

	
	
	



六、Supplementary Information 附加资料 
· Letter of self-recommendation英文自荐信
· High School Certificate高中毕业证书
· High School Transcripts 高中在校成绩单
申请人如欲提供其它资料作甄选用途, 请于下列空格填写。
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